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Obec Strupčice

Strupčice 51, 43114 Strupčice
tel.č.: 474 685 125 | e-mail: podatelna@obec-strupcice.cz

Z Á P I S
z 14. zasedání Zastupitelstva obce Strupčice

konaného dne 13. 11. 2023 v sále Hospody Ve Dvoře, Strupčice čp. 52 od 18:30 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 18:30 - 21:45
Přítomno: 8
Omluveni: Ing. Vít Stránský
Neomluveni:
Předsedající: Luděk Pěnkava
Zapisovatel*: Jiřina Podmanická
Ověřovatelé zápisu: Milan Komrska, Josef Pěnkava

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

Dále přítomni: asistentka starosty paní Andrea Levická, ekonomka OÚ paní Jitka Lenková, referentka OÚ
paní Barbora Šandová, vedoucí SRA pan Radim Tlustý a veřejnost v počtu 22 občanů.

1. Zahájení zasedání Zastupitelstva obce, kontrola schopnosti usnášení

Starosta přivítal  přítomné,  sdělil,  že z  jednání  ZO bude pořizován zvukový záznam, zasedání  bylo řádně
svoláno. Pozvánka na 14. zasedání ZO Strupčice (tj.  informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích) byla
na fyzické a elektronické úřední desce obecního úřadu zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7
dní před zasedáním, konkrétně od 06. 11. 2023 do 14. 11. 2023 - viz příloha č. 1 zápisu.  Starosta konstatoval,
že je přítomno 8 členů ZO (omluven pan Ing. Vít Stránský) - viz příloha č. 2 zápisu - Prezenční listina, a
zasedání je schopné usnášení.

 

 

2. Určení zapisovatele, navrhovatele usnesení a ověřovatelů zápisu

Starosta navrhl pořizovatelkou zápisu a navrhovatelkou usnesení paní Jiřinu Podmanickou, ověřovateli zápisu
pana Milana Komrsku a pana Josefa Pěnkavu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice schvaluje  pořizovatelkou zápisu a navrhovatelkou usnesení  paní  Jiřinu
Podmanickou, ověřovateli zápisu pana Milana Komrsku a pana Josefa Pěnkavu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-1 bylo schváleno.
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3. Program jednání a způsob diskuse

Starosta seznámil přítomné s navrženým programem jednání a navrhl způsob diskuse ke každému bodu zvlášť.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Strupčice  schvaluje  předložený  program svého  14.  zasedání  tak,  jak  je  uveden
v zápisu a stanovuje diskusi ke každému bodu jednání zvlášť.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-2 bylo schváleno.

4. Námitky proti předchozímu zápisu

Námitky proti zápisu z 13. zasedání ZO ze dne 16. 10. 2023 nebyly vzneseny.

5. Kontrola usnesení z minulého zasedání a vyřízení připomínek
blok 5-1

A. Kontrola usnesení:

Starosta zrekapituloval usnesení z předešlého zasedání ZO a k žádnému se více nevyjadřoval.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí informaci o plnění usnesení z 14. zasedání Zastupitelstva
obce Strupčice a nemá k nim připomínky. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 5-2

B. Vyřízení připomínek
Přehled „Informace o vyřízení dotazů a připomínek ze zasedání ZO“ v podkladech pro 14. zasedání ZO je
nedílnou součástí zápisu. Veřejnost je měla k dispozici na jednání. Starosta konkrétně zmínil připomínky č.:

26/6 z 18. 11. 2020 - vypracování Územního plánu obce Strupčice - diskutováno bude v bodě č. 19 dnešního
programu.

9/10 z 12. 06. 2033 - parkování nepojízdných vozidel, či strojících na travnatých plochách - výzva o parkování
je  zveřejněna  na  webových  a  úředních  deskách  obce,  výzvy  k  odstranění  autovraků  pak  na  samotných
vozidlech. Intenzivně bude věc řešena po novém roce ve spolupráci s Policií ČR.

11/2 z  21.  08.  2023 -  návrh na umístění  úřední  desky na náves mezi  provozovny potravin -  vývěska je
objednána, umístěna bude vedle informační tabule s popisnými čísly u OÚ.

11/4 z 21. 08. 2023 - ČOV obecního domu čp. 46 v Okoříně - diskutována bude v bodě č. 26 - Různé.

12/6 z 18. 09. 2023 - oprava obecního bytového domu čp. 121 ve Strupčicích - i přes provedenou injektáž
se v domě objevují trhliny, starosta vyčká zda se neobjeví ještě další, následně bude o problému informovat
zhotovitele a řešit případnou reklamaci.

12/11 z 18. 09. 2023 - výměna oken v obecních bytových domech - nově je vyhlášen dotační titul, člověk, který
nám přislíbil  pomoc se zpracováním podkladů pro její  čerpání  je  velice zaneprázdněn,  do konce měsíce
listopadu by měl mít však vše připravené.
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51/4 z 19. 09. 2022 - vzhledem k dokončené výstavbě výrobních hal u Vysoké Pece je předpoklad velké migrace
kamionové dopravy přes vesnice

Ing. Ivan Pavliš:  "Je tato situace stabilizována, vyplývá z dokončení výstavby něco?"

Milan Komrska: " Kamiony obcí projíždějí více než obvykle."

Starosta:  "  Obchodní  zóna  je  v  provozu,  kruhový  objezd  doposud ne,  záznam o  migraci  kamionů nelze
s určitostí sdělit, jistě dopravu těchto vozů nedokážeme zastavit, ve věci přislíbil pomoc hejtman Ústeckého
kraje, budu ho kontaktovat."

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí informaci o vyřízení dotazů a připomínek z předešlých
zasedání zastupitelstva obce a nemá k nim připomínky.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Přidělení obecního bytu č. 5 (1+2/45,55m2) v BD čp. 121 ve Strupčicích

Starosta zmínil, že ve druhém patře bytového domu čp. 121 ve Strupčicích se uvolnil byt č. 5. velikosti 1+2
o rozloze 45,55 m2.. Informace byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu, zájemci o byt byli informováni
e-mailem,  zájem potvrdilo  7  žadatelů  -  viz  příloha.  Starosta  prezentoval  žádosti,  z  přítomných  žadatelů
se k výkladu starosty nikdo dále nevyjadřoval. Zastupitelé se dohodli na tajném hlasování, starosta vysvětlil
jeho způsob.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice přiděluje od 01. 12. 2023 obecní byt č. 5 ve druhém patře bytového domu
ve Strupčicích čp. 121, velikosti 1+2 paní Simoně Havlíkové.

Výsledek hlasování: (tajné)
Pro: 6 / Proti: 2 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-3 bylo schváleno.

7. Zpráva Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Strupčice č. 5/2023

Kontrolní  výbor  předložil  zastupitelstvu  obce  k  projednání  Zápis  č.  5/2023  o  kontrole  plnění  usnesení
zastupitelstva, provedené kontrolním výborem dne 07. 11. 2023 (viz příloha), zastupitelé ho obdrželi společně
s podklady pro jednání. Starosta zápis stručně okomentoval a zvláště zmínil níže uvedená usnesení:

č.  24/2020-2.07  -  schválené podání  žádosti  na  Správu železnic,  státní  org.  Praha o  bezúplatný  převod
pozemků ve vlastnictví SŽ v k. ú. Strupčice do majetku obce Strupčice - na jaře 2023 by vyhotoven GP, starosta
převod pozemků projednal s paní V. Braunovou a následně zaslal SŽ doplňující údaje k žádosti o převod
pozemků o čemž bude rozhodovat vláda.  ZO v rámci tohoto bezúplatného převodu rozhodlo, že v místech
bývalého nádraží bude vybudováno dopravní hřiště, což bude úřady kontrolováno, vzhledem k tomu, že se tato
skutečnost doposud nestala, musel starosta oznámit, že je v místech zatím umístěna deponovaná suť - tato
skutečnost není ve věci problémem, nezbytné bude vybudování pěší cesty, která je taktéž uvedena v žádosti. 

č. 36/2021-2.03  -  pořízení 3 nových zvonů pro kostel sv. Václava ve Strupčicích - vyráběny jsou firmou
Votruba z Myslkovic u Tábora, která zvony vyrobila za cenu 1 380 104 Kč vč. DPH. Zvony budou odlévány
v tomto týdnu, slavnostně osazeny budou v neděli 03. 12. 2023, rozezní se zároveň s rozsvícením vánočním
výzdoby.  Do  schránek  občanů  budou  rozneseny  informace  o  této  skutečnosti,  vč.  programu  -
v  dopoledních  hodinách  proběhne  svěcení  zvonů  (do  obce  přijede  biskup  z  Litoměřic)  s  občerstvením,
odpoledne následně Mikulášská nadílka.
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č. 02/2022-6.03 - samostatný zdroj vytápění tělocvičny při ZŠ Strupčice - bude diskutováno v bodě č. 20
dnešního programu.

č.  50/2022-2.02  -  v  srpnu  2022  byla  schválena  žádost  o  úhradu  nákladů  spojených  s  realizací  díla
na odstranění ekologických škod "Výstavba školního hřiště a novostavba šaten pro ZŠ Strupčice (ID 916)" -
v místech je již umístěn pilíř pro přívod elektřiny, avšak 04. 11. 2023 uplynul rok od příslibu financí na tuto
akci. Starostovi bylo oznámeno, že s projektem je obec evidována jako náhradník, odloženo vše bylo na rok
2024.

Následně starosta vyzval členy kontrolního výboru k případnému doplnění jeho výkladu, ostatní zastupitelé
k případnému vznesení připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí zprávu Kontrolního výboru č. 5/2023 o kontrole plnění
usnesení Zastupitelstva obce Strupčice.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8. Revokace usnesení č. 09/2023-11 o instalaci DČOV pro objekt čp. 46 v Okoříně firmou
VODOKONT s.r.o. Polerady

Starosta informoval, že na zasedání ZO dne 12. 06. 2023 bylo schváleno, že firma VODOKONT s.r.o. Polerady
bude instalovat DČOV v objektu čp. 46 v Okoříně za částku 188 498 Kč vč. DPH.  Firma sdělila, že práce
vzhledem k velké časové tísni nezahájí, usnesení  č. 09/2023-11 je z výše uvedeného důvodu nutné zrušit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice ruší usnesení č. 09/2023-11 ze dne 12. 06. 2023 o instalaci DČOV pro objekt
čp. 46 v Okoříně firmou VODOKONT s.r.o., Polerady 121, IČO 07873123, v ceně 188 498 Kč vč. DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-4 bylo schváleno.

9. Zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Strupčice

Starosta uvedl, že Finanční výbor předkládá ZO k projednání Zápis o kontrole provedené kontrolním výborem
dne 08. 11. 2023 (viz příloha) je velice pečlivě vypracovaný, kontrolovány byly příjmy, výdaje a hospodaření
obce za 01- 09/2023, nebyly shledány žádné nedostatky. Informace ze zprávy jsou podstatné pro vypracování
rozpočtu na rok 2024. ZO zápis o kontrole obdrželi společně s podklady pro jednání. Starosta následně zmínil
položky v zápisu:

za období 01 - 09/2023 je nejdůležitějším splacení zbytku úvěru, který si obec vzala na výstavbu BD čp. 301
(11 645 tis. Kč), příjmy obce v tomto období činí 50 mil. Kč, výdaje 46 mil Kč, do konce roku však ještě nějaké
platby proběhnou (jak na příjmech, tak na výdajích), je předpokladem, že na konci roku bude obec disponovat
částkou  na  účtu   cca  30  mil.  Kč,  skutečnost  roku  2023  by  měla  být  přebytková  ve  výši  necelých
4 mil. Kč. Z příjmu v roce 2023 je nejzásadnější dotace, kterou obec získala na rekonstrukci bývalých jatek čp.
20 ve výši 8 mil. Kč, prodané jsou veškeré pozemky v OZ K Rybníku II. (za celkovou částku 31 mil. Kč).
Zásadně se zvýšila rozpočtovaná částka za úroky z vkladů. Z výdajů jsou nejvýznamnější položkou opravy
střechy  a  věží  kostela  sv.  Václava  ve  Strupčicích,  které  ke  konci  letošního  roku  budou  činit  více  jak
9 mil. Kč. Opravy na injektáž  a zpevnění BD čp. 121 ve Strupčicích 2 300 tis. Kč a v neposlední řadě i výrazný
nárůst energie ve veškerých budovách obce. 

Starosta se obrátil na předsedkyni FV paní Ing. Michaelu Švecovou, zda chce jeho výklad zápisu něčí doplnit,
Ing. M. Švecová výklad starosty nijak nedoplnila. Následně starosta vyzval k dotazům členy ZO.
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Diskuze:
Josef Pěnkava Citoval ze zápisu, že byla provedena věcná kontrola investičních faktur -

proč  nejsou  v  zápisu  uvedené?  Dále  FV provedl  kontrolu  příjmů obce
za 01. - 09. 2023 a neshledal žádné nedostatky - obec nemá žádné dlužníky,
vše je v pořádku? Z této zprávy je mi jasné proč nejsem v komisi FV. Objeví
se někdy v zápisu, co bylo kontrolováno, myslím si o tom své!

Ing. Michaela Švecová Pokud v zápisu budou uváděny čísla investičních faktur, tak bude zápis mít
dalších  min.  400  řádků  navíc,  pokud  je  to  požadavek,  čísla  budou
v zápisech doplněny.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí Zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce
Strupčice ze dne 08. 11. 2023. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

10. Rozpočtové opatření č. 5/2023
blok 10-1

Zastupitelstvu obce byl předložen ke schválení návrh úpravy rozpočtu obce Strupčice na rok 2023 - rozpočtové
opatření č. 5/2023 (viz příloha), členové ZO jej obdrželi společně s podklady pro jednání. Starosta jednotlivé
paragrafy  ve  stručnosti  okomentoval.  Příjmy  i  výdaje  rozpočtu  se  zvyšují  o  shodnou  částku
3  577  700  Kč.  Po  úpravě  (rozpočtové  změně)  je  rozpočet  následovný:  příjmy  55  484  600  Kč,  výdaje
65 741 600 Kč, schodek 10 257 000 Kč.

Ve výkladu byla starostou zvláště zmíněna oprava hasičské cisterny (350 tis. Kč), vůz je obce a převážně je
využíván na skládce ve Vysoké Peci a ve společnosti Nemak v Havrani, starosta věc opravy blíže diskutoval se
členy SDH a vyzývá je tímto k úkolu - zjistit, kdo se na této opravě bude podílet (příspěvek IZS, společnosti
Nemak nebo Skládka Vys.Pec)

Diskuze:
Milan Komrska Z výše uvedené opravy bude pojišťovnou proplacena částka ve výši  80

tis. Kč. Za výjezdy členové SDH placeny nejsou.
Jaroslav Vostrý Je všeobecně známo, že po výjezdu SDH kamkoli, následně hradí náklady ta

společnost, které vznikla škoda a řešit vše např. přes pojišťovnu.
Ing. Michaela Švecová Bude těžko prokazatelné, že se cisterna poškodila právě u daného výjezdu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Strupčice  schvaluje  úpravu  rozpočtu  obce  Strupčice  na  rok  2023  -  rozpočtové
opatření č. 5/2023, jak je přílohou zápisu. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-5 bylo schváleno.

blok 10-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice ukládá  panu Milanu Komrskovi -  starostovi Sboru dobrovolných hasičů
Strupčice zjistit, jakým způsobem lze získat prostředky (zřejmě od Integrovaného záchranného systému)
na výjezdy k zásahům místních hasičů mimo katastr obce. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-6 bylo schváleno.
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11. Návrh rozpočtu obce Strupčice na rok 2024

Zastupitelstvu obce je předložen návrh rozpočtu obce na rok 2024 - viz příloha, konečné znění rozpočtu bude
schváleno na dalším zasedání ZO dne 11. prosince 2023.  Starosta sdělil, že příjmy jsou stanovené daňovou
kalkulačkou Ministerstva financí - aktuálně jsou v rozpočtu uvedeny příjmy ve výši 37 715 tis. Kč, mandatorní
výdaje  odpovídají  zhruba  roku  2023  očekávaná  částka  52  mil.  Kč,  investiční  výdaje  jsou  zmíněné
ve zprávě finančního výboru. Předpokládaný je schodkový rozpočet ve výši 14 868 615 Kč (dvě velké investiční
akce  -  komunikace  Okořín  a  zateplení  bytového  domu  čp.  121  ve  Strupčicích),  který  bude  financován
z přebytku předchozích let.   Návrh rozpočtu na rok 2024 bude do příštího zasedání  ZO řádně vyvěšen
na úřední desce OÚ. 

Diskuze:
Miroslav Rokoš Jaký je předpokládaný přebytek financí na konci roku?
Starosta Na konci roku je očekávaný stav na účtu 30 mil. Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice schvaluje  návrh rozpočtu obce Strupčice na rok 2024, jak je přílohou
zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-7 bylo schváleno.

12. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Strupčice na roky 2025 - 2027

Starosta  sdělil,  že  střednědobý  výhled  rozpočtu  obce  je  sestavován  na  základě  požadavku  §  3  zákona
č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. Návrh výhledu rozpočtu obce na léta 2025 –
2027 je v jednotlivých létech ve výši rozpočtu obce na rok 2024 - viz příloha. Střednědobý výhled bude
do příštího zasedání ZO řádně vyvěšen na úřední desce OÚ.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice schvaluje návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Strupčice na léta
2025 – 2027, jak je přílohou zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-8 bylo schváleno.

13. Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Strupčice na rok 2024

Ředitelka ZŠ a MŠ Mgr. Jana Mišková předkládá ZO rozpočet na rok 2024 – viz příloha. Starosta návrh
rozpočtu okomentoval, zmínil, že v rozpočtu je uveden příspěvek, který škola od obce na činnost požaduje -
 2,4 mil. Kč + 300 tis. Kč převod z investičního fondu, což je o 100 tis. Kč více než v letošním roce (obec
přispívala ZŠ na energie a nábytek 250 tis. Kč). Náklady odpovídají předchozím letům. Návrh rozpočtu bude
do příštího zasedání ZO řádně vyvěšen na úřední desce OÚ.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice schvaluje návrh rozpočtu Základní školy a Mateřské školy Strupčice na rok
2024, jak je přílohou zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-9 bylo schváleno.
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14. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ a MŠ Strupčice na roky 2025 - 2026

Starosta prezentoval předložený návrh Střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ a MŠ Strupčice pro léta 2025 -
2026, totožný je s částkami použitými v rozpočtu na rok 2024 – viz příloha. Výhled bude do příštího zasedání
ZO vyvěšen na úřední desce OÚ.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice schvaluje návrh střednědobého výhledu rozpočtu Základní školy a Mateřské
školy Strupčice na léta 2025 – 2026, jak je přílohou zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-10 bylo schváleno.

15. Informace k investiční akci "Stavební úpravy kostela sv. Václava - Oprava střechy hlavní lodi" ve
Strupčicích

Starosta zopakoval, že v letních měsících byla s firmou Kejř ukončena smlouva č. 1 , která byly uzavřena
na  opravu  malé  a  velké  věže,  ukončena  byla  taktéž  smlouva  č.  2,  která  zahrnovala  opravu  konstrukce
pod  malou  věží,  nyní  zbývá  dokončit  smlouvu  č.  3,  která  je  uzavřena  na  opravu  střechy  hlavní  lodi
kostela.  Aktuálně a intenzivně pracuje na zakrytí špičky střechy krytinou tak, aby se vše stihlo do konce
roku. Po dohodě s panem V. Cihlářem firma Kejř předloží do konce listopadu souhrn všech víceprací tak,
abychom je mohli  na prosincovém jednání schválit,  vše vyúčtovat a finančně vyřešit,  zejména s ohledem
na čerpání dotace z ústeckého kraje. 

Diskuze:
Mgr. Jana Pěnkavová - veřejnost Kolik stála celková oprava kostela sv. Václava.
Starosta Momentálně částku nelze přesně sdělit, práce nejsou dokončené. Odhadem

k současnému stavu jde o částku cca 12 mil. Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí informace o pokračování opravy střechy kostela.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

16. Koupě části pozemku p. č. 528/1 v k. ú. Strupčice, místní část Okořín od manželů Zdeňka a
Marcely Zahradníkových

Starosta informoval, že v rámci realizace akce „Okořín - rekonstrukce komunikace a kanalizace“, kde firma
Kejř již zahájila přípravné práce, je nezbytné odkoupit část pozemku p. č. 528/1 v k. ú. Strupčice, místní část
Okořín  od  manželů  Zdeňka  a  Marcely  Zahradníkových  o  výměře  cca  110  m2,  na  kterém  bude
vybudován chodník - viz příloha. Cenu starosta předjednal ve výši 450 Kč/m2, tak jako při všech posledních
prodejích pozemků ve stejné lokalitě.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice schvaluje koupi části pozemku p. č. 528/1 v k. ú. Strupčice, místní část
Okořín, o výměře cca 110 m2 od manželů Zdeňka a Marcely Zahradníkových za částku 450 Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-11 bylo schváleno.

17. Zvýšení cen nájmů a paušálů za údržbu bytového zařízení v obecních bytech od 01. 01. 2024
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Starosta zmínil,  že poslední  navýšení  nájmu v obecních bytech bylo provedeno k 01.  01.  2022.  Náklady
na různé opravy v bytech se neustále zvyšují, ceny bydlení v okolí stále stoupají. Z výše uvedeného důvodu
navrhl starosta od 01. 01. 2024 zvýšit nájemné zhruba o 5% (což znamená navýšení o 3 Kč/m2), výše paušálu
v  obecních  bytech  o  200  Kč/byt  -  viz  příloha.  Pro  jednotlivé  byty  to  znamená  navýšení  od  cca  300
do 500 Kč/měsíc.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Strupčice  stanovuje  zvýšení  nájemného  v  obecních  bytech  o  3  Kč/m2  a
zvýšení paušální platby o 200 Kč/byt tak, jak je uvedeno v příloze zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-12 bylo schváleno.

18. Schválení OZV, která stanoví místní poplatek za obecní systém odpadového hospodářství od 01.
01. 2024

blok 18-1

Starosta  zmínil,  že  v  souvislosti  se  změnami  v  systému  nakládání  s  odpady,  který  se  od  roku  2024
zásadně mění, je třeba schválit i OZV, kterou bude stanoven poplatek za odpad, platný od 01. 01. 2024.
Starosta navrhl zvýšení  poplatku na 900 Kč/osoba/rok, což dělá navýšení 10 Kč na osobu měsíčně oproti
stávajícímu poplatku, zároveň navýšení úlevy poplatku za vytříděný odpad - 3 Kč/kg/papír, 12 Kč/kg/plast.
Veškeré informace o správném třídění odpadu, výši  poplatku a úlev za vytříděný odpad budou doručeny
do poštovních schránek všech obyvatel obce a jejich místních částí.

Diskuze:
Václav Formánek - veřejnost K domu dostanu 3 popelnice, kolik za ně zaplatím a jak často je budou

vyvážet.
Starosta Popelnice  dostanete  od  svozové  služby  zdarma,  na  OÚ  zaplatíme

jednorázový stanovený poplatek za svoz jednotlivých popelnic, každý týden
bude vyvážen jeden druh odpadu.

Josef Srpa Je třídění odpadu, např. plastů nějak váhově limitováno.
Starosta Maximum vytříděného odpadu je limitováno výší poplatku.
Josef Melnyk Obec spolupracuje s třídírnou, doslechl jsem se, že kam se odpad vozí, tak

tam třídí dohromady plech i plast.
Starosta Informace má obec od Krušnohorských služeb, které pro obec kompletní

servis svozu odpadu zajišťují. Po republice je několik třídíren a každá to má
nastavené podle svých lokálních možností. U nás mají plechovky své vlastní
odpadní nádoby, s plasty mísíme tetrapaky.

Ing. Ivan Pavliš Nájem popelnic je tedy zakalkulován do výše poplatku.
Josef Pěnkava Nelíbí se mi návrh na zvýšení poplatku za odpad, naopak snížil bych jej

na 50% a zbytek by byl hrazen obcí.
Starosta Pokud bychom snížili poplatek na částku 450 Kč, tak to obec bude stát 500

tis. Kč/ročně.
Ing. Ivan Pavliš Je známo kolik nás stojí odpad při současném stavu třídění odpadu je stav

příjmů a výdajů vyrovnán, nebo je odpad obcí dotován?
Starosta Obec doplácí v současné době cca 200 - 300 tis. Kč/ročně.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém
odpadového hospodářství  platnou od 01.  01.  2024,  jak  je  přílohou zápisu a  stanovuje  výši  poplatku
na 900 Kč/osoba/rok, s tím, že úleva za vytříděný papír činí 3,00 Kč/kg a za vytříděný plast 12 Kč/kg.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 1 (Pěnkava L.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-13 bylo schváleno.

blok 18-2
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Pan Pěnkava navrhl snížit částku poplatku na 450 Kč/osoba/rok, navýšení úlevy poplatku za vytříděný odpad
ponechat tak, jak byl navržen starostou obce - 3 Kč/kg/papír, 12 Kč/kg/plast. Starosta nechal o návrhu pana
Pěnkavy hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém
odpadového hospodářství  platnou od 01.  01.  2024,  jak  je  přílohou zápisu a  stanovuje  výši  poplatku
na 450 Kč/osoba/rok, s tím, že úleva za vytříděný papír činí 3,00 Kč/kg a za vytříděný plast 12 Kč/kg.

Výsledek hlasování:
Pro: 1 / Proti: 7 (Hebký R., Komrska M., Pavliš I., Pěnkava L., Strnadová M., Švecová M., Vostrý J.) /
Zdrželo se: 0

Návrh usnesení nebyl přijat.

19. Poptávkové řízení na zhotovitele Územního plánu obce Strupčice

Starosta informoval, že obec disponuje Územním plánem obce z roku 2006, v roce  2009 byla provedena změna
č. 1 a tento plán platí dodnes. V roce 2012 byl ZO vybrán zhotovitel nového ÚP Ing. arch. Jiří Miller, ten měl
podle nových nařízení vypracovat nový ÚP k 01. 01. 2016., panem Millerem byly postupně předávány výkresy,
či textové části, které byly dále posílány dalším dotčeným orgánům. Podotýkám, že  hlavním zpracovatelem
není  obec,  nýbrž  Magistrát  města  Chomutova,  který  má  na  tuto  práci  vyčleněného  člověka,  který  ÚP
zpracovává pro všechny obce, tudíž od roku 2012 až do současné doby se táhne jeho zpracování, jediným
krokem vpřed bylo veřejné projednání ÚP, které proběhlo v 02/2022, na něm byly vzneseny připomínky, ty byly
dále  předány  na  MM Chomutova,  který  je  následně  předal  architektovi.,  který  jej  nestačil  zpracovávat.
V současné době však již neplatí ani to, co mělo platit k 01. 01. 2016 - ÚP musí být zpracován v jiném formátu
(standartizovaném). Ing. arch. Jiří Miller, který pro nás ÚP zpracovával, v tomto systému pracovat neumí,
předal všechny dokumenty Územního plánu, které měl zpracované. Následně starosta oslovil tři projektanty
(urbanisty) se žádostí o předložení cenové nabídky pro zpracování ÚP. Předložil ji Ing. Žaluda (zpracovává
několik   ÚP  na  Chomutovsku)  za  254  100  Kč,  Ing.  Martin  Wedel  (dělá  ÚP  pro  Malé  Březno)
za 312 400 Kč. Ing. Černý (nějaké ÚP na Chomutovsku) napsal, že je časově vytížený a nabídku nepředloží.
Magistrát oslovil ještě zpracovatele našeho původního a stále platného plánu Ing. L. Komrsku, který poslal
cenovou nabídku za 143 000 Kč a zpracovával již původní ÚP z roku 2006.  Na Ing. M. Wedela jsem dostal
od  F.  Štrébla  (starosta  Malého  Března)  dobré  reference,  cena  je  ale  nejvyšší.  Pan  Komrska  je  již  pán
v důchodu, proto je nejlevnější a tady to přece jen trochu zná, starosta se domnívá, že by zpracování mohl
zvládnout. 

Diskuze:
Ing. Ivan Pavliš Do kdy musí  být  nový Územní plán zpracován a co se stane,  když jej

obec mít nebude? V médiích jsem zaslechl, že ÚP by měly být zpracovány
do roku 2028 - je to nějaký deadline? Domnívám se, že bude špatné, když
ÚP mít nebudeme, nemohli bychom nic stavět a realizovat, ať vybereme
kohokoli, tak by ta suma měla být k tomu směřována a nějakým způsobem
ošetřena a  sankciována,  abychom dokázali  toho zpracovatele  motivovat
k tomu, aby tu práci dokončil. Byl bych rád, aby byl ÚP již ve schváleném
stavu a před finálním předložením, vše ostatní se dá řešit změnami, či
dodatky.

Starosta Byli  jsme  kdysi  informováni,  že  pokud  nebude  ÚP  zpracován
k 01.  01.  2016,  že  se  stane  něco  strašného -  doposud se  neděje  nic.
Nic méně je potřebný a nemůžeme fungovat podle toho starého, spousta
věcí  se  změnila.  Pan  Ing.  L.  Komrska  uvádí,  že  svou  práci  dokončí
k 31. 01. 2024 - viz příloha.

Pan Zděnek Levický - veřejnost Územní plán se týká pouze Strupčic?
Starosta Zpracování ÚP je kompletní od Okořína až po Sušany.
Mgr. Jana Sejnová Je tam nějakým způsobem ohrožena stavební uzávěra v Okoříně.
Starosta Domnívám se, že stavební uzávěru v Okoříně ÚP nezmění.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice schvaluje zpracování Územního plánu obce Strupčice panem Ing. arch.
Ladislavem Komrskou za nabídkovou cenu 142 780 Kč vč. DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-14 bylo schváleno.

20. Cenové nabídky na zajištění samostatného vytápění tělocvičny ZŠ Strupčice

Starosta sdělil, že již před dvěma lety začalo ZO řešit možnost samostatného vytápění tělocvičny ZŠ Strupčice
(staré  budovy)  z  důvodu  velkého  chladu  při  večerních  a  víkendových  trénincích.  Budova  byla  prvotně
zateplena,  což  bylo  důležité  i  k  běžnému  provozu,  teplotu  uvnitř  ve  večerních  hodinách  to  však
ovlivnilo minimálně.  Navržen byl tudíž samostatný zdroj vytápění. Po konzultaci s odborníky jsme dospěli
k názoru, že nejlepším řešením bude montáž klimatizace, která bude v zimě vzduch ohřívat a v letních měsících
naopak  ochlazovat,  zejména  při  soustředěních,  které  v  obci  probíhají.  Osloveny  byly  dvě  společnosti  -
CVB s.r.o., Dukelská 5449, Chomutov a KLIMAX Teplice s.r.o. se žádostí o předložení cenové nabídky na
dodávku a montáž klimatizace do tělocvičny ZŠ Strupčice.  Zástupci  obou společností  byli  na místě,  byli
seznámeni s provozem a požadavky. Obě společnosti nabízí podobné řešení, což jsou dvě venkovní a dvě vnitřní
klimatizační jednotky, které doplní stávající vytápění pro večerní a víkendové využívání tělocvičny. 

Společnost  CVB s.r.o.  Chomutov  nabízí  klimatizaci  českou  -  ACOND v  ceně  142  130  tis.  Kč  bez  DPH,
doporučují 2 jednotky o výkonu 7 kW.

Společnost Klimax Teplice s.r.o. nabízí klimatizaci italskou - HOKKAIDO v ceně 192 536 Kč bez DPH, která
nabízí 2 jednotky o výkonu 15  - 18 kW.

Starosta se následně obrátil na přítomné odborníky, zda dokáží nabídky posoudit, zejména vůči výkonům.

Diskuze:
ZO a veřejnost Mezi zastupiteli obce a přítomnou veřejností, kde byli přítomni i odborní

inženýři, kterým je tato skutečnost známa se rozpoutala dlouhá diskuse,
ve  které  byly  hodnoceny  parametry  a  výkonnost  nabízené  klimatizace,
zazněl  dotaz  ohledně  tepelných  ztrát,  které  přímo  měřeny  nebyly,  ale
společnosti, které předkládají své nabídky obvodové stěny tělocvičny braly
v potaz. Panem Ing. J. Malantem byla doporučena nabízená klimatizace
s vyšším výkonem už z toho důvodu, že nemusí být spuštěna na plný výkon
(svou činnost si bude regulovat sama), tudíž bude mít i větší životnost,
kdežto  klimatizace  s  nižším  výkonem,  která  by,  což  je  velmi
pravděpodobné, musela běžet na plný výkon, z čehož plyne životnost nižší.
Pan Josef Pěnkava se dotázal, kdo bude klimatizaci ovládat, připomněl, že
od samého začátku doporučuje, aby tělocvična byla vytápěna samostatným
elektrokotlem  včetně  šaten  a  prostoru  před  samotnou  tělocvičnou,
doporučil, ať se klimatizace pořídí, ale jen ta, která bude v létě prostory
ochlazovat - nesouhlas s touto variantou vyjádřila Ing. M. Švecová a pan
Jaroslav Vostrý, následně byly přítomnými hodnoceny výhody a nevýhody
elektrokotle vůči klimatizaci a možnému čerpání dotace. Pan Ing. I. Pavliš
shrnul, že obě varianty jsou zdrojem tepla, doporučil zvolit klimatizační
jednotky.  Následně  bylo  dlouze  diskutováno  o  případném  vytápění
v  šatnách  před  tělocvičnou,  možnosti  byly  vysvětleny  panem  Ing.  J.
Malantem.

Starosta Z dlouhodobě vedené diskuse se přikláním k volbě pořízení klimatizační
jednotky a navrhuji níže uvedené usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice schvaluje cenovou nabídku společnosti KLIMAX Teplice s.r.o. č. 094/2023
na montáž klimatizace k zajištění vytápění tělocvičny ZŠ Strupčice v celkové výši  232  969 Kč vč. 21%
DPH.
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Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Pěnkava L.)

Usnesení č. 14/2023-15 bylo schváleno.

21. Cenová nabídka na zpracování projektové dokumentace FVE a opravu střechy stávající budovy ZŠ
Strupčice

blok 21-1

Starosta informoval o skutečnosti, že střecha stávající budovy ZŠ Strupčice je ve špatném stavu, se členy
ZO jsme se dohodli, že bude provedena její oprava. Pokud bychom zvolili i realizaci FVE, tak je šance získání
dotace i na opravu konstrukce střechy, tato možnost se nabízí lepší, než abychom opravovali pouze střechu
bez  možnosti  čerpání  dotace.  Starosta  oslovil  firmu  Umbrella  technology  s.r.o.  Strupčice  20,  aby
předložila  cenovou  nabídku  za  zpracování  projektové  studie  na  FVE  na  střeše  stávající  budovy  školy
vč.  generální  rekonstrukce  střechy,  kompletní  nabídka  předložena  nebyla,  zatím  pouze  nabídka
na vypracování studie proveditelnosti ve výši 56 tis. Kč bez DPH, která obsahuje návrh rozmístění FVE panelů
na střechách objektu, výpočet zátěže střech, specifikace navrhovaného zařízení solárních panelů a střídačů,
návrh baterií,  výpočet zisku elektrické energie a posouzení využitelnosti s ohledem na požadavek dotace,
odhad  konečné  ceny  a  výpočet  návratnosti.  Starosta  zmínil,  že  jsou  dvě  varianty  -  přijmeme  nabídku
společnosti  Umbrella  technology  s.r.o.  a  oslovíme  si  sami  stavebního  projektanta,  který  vypracuje  plán
rekonstrukce tak, aby mohla být zatížena FVE panely.  Druhou možností je vyčkat až společnost Umbrella
technology s.r.o. předloží kompletní nabídku.

Diskuze:
Ing. Michaela Švecová Jen  se  ujišťuji,  jde  o  podobnou  nabídku,  kterou  nám  společnost

PROFFA udělala zdarma jen, aby tu FVE mohla instalovat v areálu SRA,
nebo tomu nerozumím?

Starosta Ano, jde o stejnou situaci.
Josef Pěnkava Dosud není nikomu známo kolik by stála oprava střechy a kolik případné

pořízení FVE, které bude muset být s určitostí na budově nové a z čehož
plyne, že na současné budově být nemusí. Nechme vypracovat projekt ať je
nám známo kolik bude stát oprava střechy.

Starosta K opravě střechy je nutné vypracovaní projektu, které bude stát cca 100
tis. Kč, vzhledem k jeho cenové výši by měl být vypracován i pro možnost
instalace FVE.

ZO a veřejnost K tématu  se  opět  rozpoutala  dlouhá  diskuse,  přítomní  vznášely  úvahy
o  spo t řebě  a  využ i t e lnos t i  FVE  pane lů .  Nás l edně  by lo
zastupiteli  hodnoceno  pořízení  FVE v  areálu  SRA,  dále  v  jakém stavu
opravu střechy realizovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice zamítá zpracování projektové studie společnosti Umbrella Technology s.r.o.
na umístění FVE na stávající budovu ZŠ Strupčice.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-16 bylo schváleno.

blok 21-2

Členové ZO se dohodli, že starosta osloví pokrývačskou firmu, která předloží cenovou nabídku na generální
opravu střechy ZŠ v rozsahu:  výměna plechové krytiny, zateplení, výměna latí, případná výměna trámů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice ukládá starostovi oslovit pokrývačskou firmu k předložení cenové nabídky
na generální opravu střechy stávající budovy ZŠ Strupčice.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 14/2023-17 bylo schváleno.

22. Cenová nabídka za úpravu projektové dokumentace na výstavbu nového objektu ZŠ Strupčice

Starosta shrnul, že firma ISONOE Invest a.s., zpracovala projekt na nový objekt ZŠ Strupčice pro stavební
povo len í ,  p rezentován  by l  na  poradn ím  zasedán í  ZO ,  kde  by l  p ro jek t  i  podrobně
projednán. Vznesené připomínky se firma chystá zapracovat. Bohužel se během doby zpracovávání projektu
několikanásobně  zpřísnily  podmínky  pro  energetickou  soběstačnost  budov  a  podle  informací  od  ředitele
společnosti ISONOE Ing. Tomana, má v této podobě projekt malou šanci získat dotaci a pokud ano, tak asi jen
do 50% nákladů. Proto navrhuje aktuálně projekt rovnou zaktualizovat (viz příloha) a to minimálně o instalaci
FVE a případně další požadavky, které určí energetický specialista. 

Firma ISONOE Invest a.s., předložila cenovou nabídku za dopracování PD ve stupni dokumentace k provádění
stavby,  dle  připomínek architekta  -  44 tis  Kč,  PD ve  stupni  DPS,  úpravy dle  připomínek energetického
posudku - 110 tis Kč, energetický posudek dle podmínek poskytovatele podpory dotace -56 tis. Kč, průkaz
energetické náročnosti budovy/nový stav - 35 tis. Kč a projektová příprava pro realizaci FVE - 127 tis. Kč,
celková cena vč. DPH 450 tis. Kč, starosta následně sdělil, že společnost ISONOE Invest a.s., bude o reakci
ZO na tuto skutečnost  informovat,  sdělí,  že  cenová nabídka v  této  výši  je  nepřijatelná a  se společností
bude dále jednat.

 

Diskuze:
Ing. Ivan Pavliš Chtěl bych shrnout, projekt zpracováváme pro větší kapacitu školy a také

proto,  kdyby byla  státem vypsána nějaká výhodná dotace a obec měla
připraven  projekt.  Zřejmě se  dost  změnilo,  dokážeme čekat  na  nějaké
vhodnější podmínky?

Starosta Situace kapacity školy je dosti napjatá, třídy pro svou velikost nepojmou
více žáků.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice zamítá cenovou nabídku společnosti ISONOE Invest a. s., na zpracování
aktualizace projektové dokumentace "Objektu 2.stupně ZŠ Strupčice".

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-18 bylo schváleno.

23. Podání žádosti o dotaci na kompostéry pro RD prostřednictvím Dobrovolného svazku obcí
Chomutovsko

Starosta prezentoval možnost o požádání dotace na pořízení kompostérů pro majitele rodinných domů a zahrad
prostřednictvím Dobrovolného svazku obcí Chomutovsko.  Vzhledem k novému systému nakládání s odpady
se tato možnost i nabízí, byť v obci kompostárny a kontejnery na bio odpad jsou. Starosta navrhl rozdat mezi
obyvatele do schránek dotazník - viz příloha, zjistit tak zájem obyvatel, následně by se o administraci postaral
DSO Chomutovsko.

Dotace je ve výši cca 70%, obec s pořízením kompostérů bude nějaký náklad jistě mít a bude třeba rozhodnout,
zda kompostéry rozdáme zadarmo, či  za nějaký poplatek (např.  300 Kč).  Starosta následně vyzval  členy
ZO k jejich názoru. 

Diskuze:
Jaroslav Vostrý Pokud  je  možnost  získání  dotace  na  kompostér  zdarma,  nechal  bych

tuto možnost.
Ing. Ivan Pavliš Je objem kompostéru vázán objemem zahrady?
Starosta Rozměry  zahrad  jsou  žádány  z  důvodu  toho,  že  společnost

DSO  Chomutovsko  musí  vykazovat  udržitelnost  a  funkčnost  projektu,
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propočtem s rozměry zahrad vykáží množství vyprodukovaného odpadu.
Milan Komrska Jak je to s  velkými kontejnery,  které by měly být  pořízené z dotace a

umístěny na sběrném dvoře?
Starosta Velké kontejnery na sběrný dvůr umístěny budou - dotace je schválena,

realizace na jaře 2024.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí informace o možnosti podání žádosti o dotaci na pořízení
kompostérů do RD prostřednictvím DSO Chomutovsko a zjištění zájmu obyvatel pomocí dotazníku.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

24. Nájemní smlouva mezi obcí Strupčice a SVS a.s. Teplice - stavba CV 034 023 - lokalita IV. K
Rybníku II. etapa - vodovod a kanalizace 21RD

Starosta informoval, že pro spuštění vody do lokality K Rybníku II. je nezbytné uzavřít nájemní smlouvu mezi
Obcí Strupčice a společností SVS a.s. Teplice, kde předmětem nájmu je vodovod a kanalizace v obytné zóně.
Po uzavření smlouvy bude spuštěná voda a budou následovat další  kroky vedoucí k prodeji  kanalizace a
vodovodu v zóně SVS a.s. Teplice, který proběhne do dvou let.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Strupčice  schvaluje  uzavření  Nájemní  smlouvy  č.  2352/2023/IRKA  č.  stavby
CV034023 "Strupčice, p. p. č. 503/21, 22 503/25 - lokalita IV. K Rybníku II. etapa - vodovod a kanalizace
21RD" mezi obcí Strupčice a Severočeskou vodárenskou společností a. s. Teplice.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-19 bylo schváleno.

25. Návrh Spolku přátel památek Strupčice na zhotovení a umístění artefaktu bývalého železničního
nádraží Strupčice

Starosta informoval,  že Spolek přátel  památek Strupčice navrhl  zhotovení  a  umístění  artefaktu bývalého
železničního nádraží ve Strupčicích do místa k bývalému železničnímu přejezdu v Holešické ulici - viz příloha.
Prostor v místech umístění artefaktu bude upraven tak, aby byl viditelný a prostor čistý.

Diskuze:
Ing. Michaela Švecová Nebylo v prvotním návrhu, že kolej bude umístěna na zemi?
Starosta Takto jsem si to představoval i já - předložený návrh je vizí Ing. arch. M.

Rösslera.
Josef Pěnkava Z jakého důvodu v místech nebude i kus koleje, mohl bych jí dodat.
Starosta Domnívám se, že může být obojí.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Strupčice  schvaluje  zhotovení  a  umístění  artefaktu  připomínajícího
bývalé  železniční  nádraží  Strupčice.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/2023-20 bylo schváleno.

26. Různé - diskuse
blok 26-1

A. Informace o stavu realizace DČOV pro obecní dům čp. 46 v Okoříně.
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Starosta informoval, že společnost VODOKONT s.r.o. Polerady od realizace odstoupila a stavební firma Kejř
svou nabídku doposud nepředložila, avšak zjistila dost závažný problém. Nádrže, které má obec k instalaci
zakoupené nejsou určené pro spodní vody - byly by tlakem vody zdeformovány. Pan V. Cihlář (zaměstnanec
fa Kejř) navrhl koupi betonových jímek, do kterých by se nádrže usadily, vyplývá z toho navýšení nákladů o 85
tis.  Kč za oba kusy betonových jímek, zásadně bude změněn technologický postup,  vše bude ZO řešeno
po předložení kompletní cenové nabídky.

Diskuze:
Ing. Ivan Pavliš Domnívám  se,  že  už  v  prvotním  plánu  bylo,  že  by  se  tyto  plastové

nádoby měly obetonovat, zakoupené nádoby k tomu nejsou určené?
Starosta Nádoby které máme zakoupené jsou k obetonování, ale ne pro spodní vody.
Ing. Jindřich Svoboda Není možnost odvést spodní vodu s těchto míst?
Josef Pěnkava Muselo by se kopat přes polovinu obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí informaci o realizaci DČOV v obecním bytovém domě čp.
46 v Okoříně.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 26-2

B. Připomínky vznesené členy ZO:

Mgr. Monika Strnadová - bez připomínek

Ing. Michaela Švecová - bez připomínek

Milan Komrska:

14/1 "Na sběrném dvoře je třeba opravit okapnici u přístřešku".

Starosta: "Problém je mi znám, oprava bude provedena zaměstnanci obce."

Mgr. Ing. Robert Hebký - bez připomínek

Jaroslav Vostrý - bez připomínek

Josef Pěnkava - bez připomínek

Ing. Ivan Pavliš - bez připomínek

 

blok 26-3

C. Připomínky přítomné veřejnosti:

Mgr. Jana Sejnová:

14/2 - "Navrženo je vybudování pergoly v Okoříně, je ve věci nějaký posun?"

Starosta: "Náklady na vybudování pergoly jsou v rozpočtu obce pro rok 2024, se členy OV se musíme sejít
a upřesnit kde bude pergola postavena a veliká."

14/3 - "Bude provedena úprava hřiště v Okoříně?"

Starosta: "Stávající trávník bude prořezán, doplněn zeminou a oset travním semenem.  Výhledově a pokud
bude zájem, lze vybudovat na travnatém prostoru vedle BD čp. 46 víceúčelové hřiště."
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Mgr. Jan Nosek:

14/4 - "Dne 01. 01. 2024 propadnou pozemky majitele neznámého státu, jaká je šance pronájmu?"

Starosta: "Obec si o pozemky jistě žádat bude, vše bude však trvat dlouho, dokud pozemky budou státní, lze
o nájem žádat Úřad pro zastupování státu ve věci majetkových bude určitě s těmito pozemky disponovat,
nájemní smlouvy budou schvalovány vládou."

Ing. Jindřich Svoboda:

14/5 - "Již se upozorňoval  na úpravu skládky na bývalém nádraží, bylo řečeno, že skládka bude upravena SDH
Strupčice, doposud se tak nestalo."

Starosta: "Evidujeme tuto připomínku jako úkol pro SDH Strupčice."

Václav Formánek:

14/6 - "Nebylo by možné vybudovat přechod pro chodce od autobusové zastávky na druhou stranu chodníku?"

Starosta:  "K  vybudování  přechodu  pro  chodce  je  nezbytný  projekt,  stavební  povolení,  vyjádření  MM
Chomutova, Policie ČR, Podniku SÚS, hasičů, hygieny apod. výhledově vybudován nebude."

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Strupčice  bere  na  vědomí  připomínky  a  návrhy  členů  zastupitelstva  a  občanů
přítomných na 14. zasedání ZO dne 13. 11. 2023 s tím, že způsob jejich vyřízení bude zveřejněn v přehledu
souběžně s výpisem usnesení na úřední desce obce.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

27. Usnesení

Jednotlivá usnesení přečtena v průběhu jednání.

28. Závěr

Starosta  poděkoval  přítomným za  účast,  zmínil,  že  příští  15.  zasedání  ZO  proběhne  dne  11.  12.  2023
v obvyklém čase, tj.  od 18:30 hodin na společenském sále Hospody Ve Dvoře a zasedání ve 21:45 hodin
ukončil.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Strupčice bere na vědomí informaci o konání příštího 15. zasedání Zastupitelstva
obce Strupčice dne 11. 12. 2023.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Milan Komrska   ............................................................
 

Josef Pěnkava   ............................................................
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Starosta Luděk Pěnkava   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 13. 11. 2023


